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Hej 

Vänligen vidaresänd meddelande till dem som har intresse/ansvar för båttilbud till Bergen. 

Jag är en av nu många som använder båttilbudet för att ta oss till jobb i Bergen. 

I och med ökande passagerarantal under våren och framför allt efter sommaren är det nu fullt på 

parkeringen redan vid 0650 avgången. Det vill säga att det i dagsläget inte finns parkering till 

dem som önskar att åka 0750. 

För att hålla uppe intresset för att använda båten, må man se på lösningar för parkering till fler 

passagerare. 

Jag kan inte se att passagerarantal kan öka från dagens nivå utan åtgärder på land. 

Då det här i det långa loppet handlar om båttilbudet kommer att få vara kvar eller inte, borde det 

vara i kommunens intresse att göra de åtgärder som krävs för att fler passagerare kan ta båten. 

Förslag från min sida är att se på utökad cykelparkering som steg 1. Det borde låta sig göras ut 

större kostnad. 

Inför vintern må man dock se på ytterligare parkering för bil. 

Hälsningar 

Johan Gunnar 

Frekhaug 

Tlf 41387426 


